
Protokół nr 49/2018 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

Rady Miasta Luboń 

z dnia 12 marca 2018 r. 
  

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1700, zakończyło o godz. 1820 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

Komisja odbyła się w Szkole Podstawowej nr 5 w Luboniu. 

Przewodnicząca komisji  sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 

następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Komisji Budżetu i Finansów; 

2. Przegląd gospodarki finansowej Szkoły Podstawowej nr 5 w Luboniu. 

3. Wprowadzenie reformy oświaty i związane z tym zmiany na terenie byłego 

Gimnazjum nr 2. 

4. Przyjęcie protokołów nr 47 i 48. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

Ad. 1 

          Zebranych na komisji powitała przewodnicząca  radna Katarzyna Ekwińska. Gośćmi 

byli: dyrektor SP 5 pani Jolanta Walczak, burmistrz Mateusz Mikołajczak oraz księgowa SP5 

pani Anna Syldorf. 

Ad. 2 

Radni zadawali pytania dotyczące rozliczeń wynajmu pomieszczeń przez osobę prowadzącą 

sklepik szkolny, sposobu naliczania odprawy pośmiertnej dla jednego z pracowników. 

Jaki był koszt przekształcenia Gimnazjum nr 2 w Szkołę Podstawową nr5 ? 

Pani Dyrektor nie potrafiła podać dokładnych kosztów wprowadzenia reformy, przekaże 

komisji szczegółowe rozliczenia w późniejszym terminie. 



 
Ad. 3 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5 p. Jolanta Walczak zapoznała członków komisji z sytuacją 

placówki. W szkole jest 29 oddziałów: 2 klasy I, 1 klasa III, 3 klasy IV, 1 klasa V, 2 klasy VI 

i 4 klasy VII, a także 7 klas II i 7 klas III gimnazjum. Łącznie około 720 uczniów.  

Szkoła do reformy oświaty była przygotowana. Były już zapewnione pomoce dydaktyczne      

i baza lokalowa. Specyfika pracy z młodszymi grupami wiekowymi sprawiła trochę 

problemów szczególnie w I semestrze. Teraz już wszystko się unormowało.  

Od września placówka musiała zapewnić także świetlicę. Niestety w tym roku mieści się ona 

w piwnicy ze względu na brak wolnych pomieszczeń.  

Nauczyciele do edukacji wczesnoszkolnej (dwie nauczycielki) zostali zatrudnieni ze Szkoły 

Podstawowej nr 2 – jedna już pracowała jako nauczyciel gimnazjalny. Z tej samej szkoły 

zostały zatrudnione dwie panie do świetlicy i jedna no ,,0’’. Do szkoły chodzą dzieci                           

z różnych obwodów.  

Dzięki dobrej pracy wychowawczyń i współpracy psychologa i pedagoga (szkoła ma 1,5 etatu 

psychologa i 1 etat pedagoga) udało się zintegrować nowe odziały. Było to o tyle ciężki,           

że dzieci są z różnych szkół.  

W tym roku szkolnym wychodzi 7 klas gimnazjum, w przyszłym kolejne 7 klas 

gimnazjalnych i klasy 8. Powstanie problem z etatami nauczycielskimi, ale to za dwa lata.    

Na przyszły rok zaplanowane są 2 klasy I (może nawet 3). Dla dobrego funkcjonowania 

szkoły, dobrze by było zapewnić po 3 odziały w roczniku. Obecnie klasy kończą lekcję                   

o 16:00,  jedna o 17:00. Najmłodsze klasy kończą jednak góra o 14:30.  

Szkoła jest otwarta na uczniów z innych szkół, którzy chcieliby się przenieść z innych 

placówek.  

 
Ad. 4 

Przyjęcie protokołu nr 47 komisji Budżetu i Finansów. 

Protokół został poddany pod głosowanie: 



W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 

Za – 6 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 0 radnych. 

Protokół został przyjęty przez komisję. 
 

Przyjęcie protokołu nr 48 komisji Budżetu i Finansów. 

Protokół został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 

Za – 6 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 0 radnych. 

Protokół został przyjęty przez komisję. 
 

 
 
 
 
 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 

       Sekretarz                                 Przewodniczący 

Karolina Wilczyńska - Kąkol                              Katarzyna Ekwińska 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


